

إفصاح

استقالة المدير المالي الحالي وتعيين مدير مالي جديد

تعلن شركة ظفار للسياحة ش.م.ع.ع. عن استقالة الفاضل / سينوفاساني من منصبه كمدير مالي للشركة لأسباب شخصية، وقد كان يوم 24 يوليو 2025 هو آخر يوم عمل له بالشركة.

وفي هذا السياق، يسر الشركة أن تعلن عن تعيين الفاضل / أنوراده راناجايوا مديرًا ماليًا جديدًا للشركة، وذلك اعتبارًا من تاريخ 26 يوليو 2025.

يملك الفاضل / نورداها خبرة مهنية متقدمة في المحاسبة المالية، خاصة في قطاع الفنادق، بالإضافة إلى معرفة عميقة بالعمليات المحاسبية الشاملة. يحمل نورداها شهادة بكالوريوس العلوم في المالية التجارية من جامعة أتلانتا بالولايات المتحدة الأمريكية، وهو مسجل في برنامج المحاسب الإداري المعتمد (CMA) بالولايات المتحدة الأمريكية.

تتمنى الشركة كل التوفيق والنجاح للفاضل / سينوفاساني في مساعيه المستقبلية، وللفاضل / أنوراده في مهام منصبه الجديد.



سعيد أحمد باعباد
المدير الإداري



28 July 2025

Disclosure

Resignation of Current Finance Manager

Appointment of New Finance Manager

Dhofar Tourism Company SAOG announces the resignation of Mr. Sinouvassane from his position as Finance Manager of the company due to personal reasons. His last working day with the company was July 24, 2025.

In this regard, the company is pleased to announce the appointment of Mr. Anuradha Rangajeewa as the new Finance Manager of the company, effective July 26, 2025.

Mr. Anuradha possesses advanced professional experience in financial accounting, particularly in the hotel sector, in addition to a deep knowledge of comprehensive accounting operations. Mr. Anuradha holds a Bachelor of Science in Business Finance from the University of Atlanta, USA, and is registered in the Certified Management Accountant (CMA) program in the USA.

The company wishes both Mr. Sinouvassane success in his future endeavors and Mr. Anuradha success in his new role.



Said Ahmed Baabbad

Admin Manager

